
 

 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders van de Gemeente Nijkerk (per e-mail) 

Betreft :  Schriftelijke vragen o.g.v. artikel 33 van het reglement van orde van de 
gemeenteraad 

Datum :  11 februari 2019 

 

Geacht College, 

De VVD Nijkerk heeft vorig jaar meermaals vragen gesteld over buslijn 102. Aanleiding 
hiertoe was de grote onrust bij de inwoners van Hoevelaken over het mogelijk verdwijnen 
van deze buslijn 102. Een buslijn die voor zowel jong als oud in Hoevelaken erg belangrijk is. 

Navraag vorig jaar juni bij de adviseur Verkeer en Vervoer van de gemeente Nijkerk heeft 
geleid tot het volgende antwoord. “De buslijn 102 blijft behouden maar wel zijn er  
aanpassingen op de route aan de orde.” De gemeente Nijkerk zou hierover nog in overleg 
zijn met de Provincie die verantwoordelijk is voor de buslijn en het vervoersbedrijf Keolis .  

Kan het College inmiddels antwoord geven op onderstaande vragen: 

1. Is er al een akkoord bereikt met de Provincie en Keolis? 
2. Zo nee, wanneer wel? 
3. Zo ja, welke aanpassingen op de route gaan er plaats vinden en wanneer? 
4. Wanneer gaat u de gemeenteraad hierover informeren? 
5. Wanneer en op welke manier worden de inwoners hierover geïnformeerd of 

mogelijk bij betrokken? 

Met vriendelijke groet, 

Jacqueline Doppenberg (VVD Nijkerk) 

 


